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PROTOKÓŁ 0012.3.3.2020 
z posiedzenia Komisji Edukacji  

w dniu 18 marca 2020 roku 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności.  
 

Porządek obrad  

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój dla uczniów szczególnie uzdolnionych, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr 
XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016 
roku w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 
administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki 
bilansowej centrum o symbolu roboczym C70 w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Pismo w sprawie opinii prawnej dot. uwag NSZZ Solidarność Pracowników 
Oświaty i Wychowania w zakresie projektów uchwał dot. ZSH podjętych na 
ostatniej Sesji RM. 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Zakończenie posiedzenie  

 
Ad. 1 

Otwarcia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 
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 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój dla uczniów szczególnie uzdolnionych, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr 
XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016 
roku w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 
administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu udzieliła Dyrektor MZOSiP Jowita 
Janowska.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki 
bilansowej centrum o symbolu roboczym C70 w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury – Barbara Mirecka.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
Jarosław Potępa 
 - Czy będzie jakaś  informacja dotycząca wystawienia studium? 
 
Barbara Mirecka 
 - Od wczoraj na stronie internetowej  jest informacja Pani Prezydent  
o przesunięciu w związku z zaistniałą sytuacją wystawienia studium o miesiąc. 
Samo wyłożenie będzie trwało 4 tygodnie. Będzie w tym czasie dyskusja publiczna.  
3 tygodnie będzie na uwagi.  

 
 Pismo w sprawie opinii prawnej dot. uwag NSZZ Solidarność Pracowników 

Oświaty i Wychowania w zakresie projektów uchwał dot. ZSH podjętych na 
ostatniej Sesji RM. 

 
Przewodniczący komisji Jarosław Potępa zapoznał członków komisji z treścią 
pisma.  
 
Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  
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Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Jarosław Potępa 
 - Jak wygląda kwestia wypłat wynagrodzeń dla nauczycieli w obecnej sytuacji? 
 
Stanisław Faber 
 - Spotkaliśmy się 3 krotnie z Dyrektor MZOSiP. Większość placówek oświatowych 
jest  obsługiwana przez MZOSIP. Analizowaliśmy z jednej strony stanowisko MEN 
w tej kwestii (niekorzystne dla nauczycieli) nie uwzględniające naszego regulaminu 
wynagradzania, który mówi o wypłacaniu wynagradzania w przypadku  np. 
epidemii w pełnym wymiarze z godzinami ponadwymiarowymi. Nauczyciele na ten 
moment w naszym przekonaniu nie poniosą strat jeśli będą realizować te zadania, 
które wynikają z ich tygodniowego grafiku godzin. Nie mówimy tutaj o gotowości 
tylko o zagospodarowaniu czasu i godzin.  
 
Jarosław Potępa 
 -  W III Liceum, że pracujemy przez  Internet zgodnie ze swoim planem i 
realizujemy lekcję wirtualną, bo nie mamy przyrządów do prowadzenia on-line. Są 
zadania, założenie na co zwrócić uwagę.  
 
Stanisław Faber 
 - Osobiście rozmawiałem z każdym Dyrektorem szkoły podstawowej i średniej 
pytając w jaki sposób m.in. koordynują zadania dydaktyczne, które ciążą na 
nauczycielach uwzględniając komunikat MEN i wcześniejsze stanowisko. Leży to w 
gestii Dyrektora. Z mojego punktu widzenia i to przekazywałem każdemu ze 
swoich rozmówców  jest to, aby faktycznie za pomocą dziennika elektronicznego 
racjonalnie realizowali te zadania. 13 marca wysłałem pismo do wszystkich 
Dyrektorów powołując się na spec ustawę z 2 marca at.2 i 3. Rozporządzenie mówi 
o czasowym ograniczeniu funkcjonowania tych szkół. Pierwszy komunikat  
i Rozporządzenie  odnosi się do nauczycieli, ale zwróciliśmy uwagę przypominając 
Dyrektorom powołując się na Kartę Nauczyciela art. 7  §1, że są pracodawcami i 
mogą korzystać z kilku możliwych rozwiązań. W przypadku pracowników 
niepedagogicznych zastosowanie pracy zdalnej albo możliwość skorzystania przez 
pracownika z urlopu opiekuńczego jeżeli ma dziecko do 8 r. ż bądź w przypadku 
Kodeksu Pracy art. 81 i 168. Poproszę, aby nauczyciele dokumentowali wszystkie 
zajęcia jakie mają w cotygodniowym planie. W jakiej formie to zależy od nich  
i Dyrektora, który sprawuje nadzór pedagogiczny.  
 
Jarosław Potępa 
  - Jak nauczyciel W-F może wykazać pracę zdalną? 
 
Jowita Janowska  
 - Jeżeli nauczyciele mają stałą stawkę to mają 100 % wypłacone. Mówimy o 
zasadniczej pensji.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Co z wychowawcami Przedszkoli? 
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Jowita Janowska 
 - Jeżeli Dyrektor zleci przygotowanie Pani przedszkolance materiałów  do pracy z 
dziećmi, które będzie wykorzystywała więc wykorzystuje je w 40 godzinnym 
systemie pracy.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Musi to udokumentować? 
 
Stanisław Faber 
 - Nie stwarzajmy sobie trudnych sytuacji. Wszystko zależy od Dyrektora. 
Nauczyciel W-F dba o tężyznę fizyczną, rozwój. Nie wykonuje innych zadań, które 
ciążą w dużym stopniu na innych nauczycielach. Nauczyciele W-F jak byli 
traktowani równo tak są traktowani. Zależy co Dyrektor w ramach zdrowego 
rozsądku poprosi, żeby zrobili. Musi być wniosek złożony o wykonywanie pracy 
zdalnej. Mamy się wspierać.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy nauczanie indywidualne również prowadzimy on-line? 
 
Stanisław Faber 
 - Myślę, że tak. Powinno to być udokumentowane i o tym powinien powiedzieć 
Dyrektor. Prosiłem o jak najszybszy przepływ informacji.  
 
Jarosław Potępa 
 - Według mnie informacji ze źródła trochę brakuje.  
 
Stanisław Faber 
 - Gdzie jest źródło? 
 
Jarosław Potępa 
 - Mówię o szkole. W wielu szkołach przepływ informacji jest słaby. 
 
Stanisław Faber 
 - W piątek wysłałem pismo w kwestii, która najbardziej Dyrektorów dotyczyła, 
wyjaśniające w jaki sposób mają postępować. W poniedziałek wysłane zostało 
pismo od Pani Prezydent. Od wczoraj z Dyrektorami rozmawiam. Wszystkie ważne 
komunikaty Dyrektor powinien przesyłać w formie e-maila do nauczycieli. Tak to 
powinno wyglądać.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jak wygląda sytuacja ze żłobkiem? 
 
Jowita Janowska 
 - Żłobek w tej chwili jest na postojowym, ale nie mają płacone 60 % dlatego, że 
pracownicy mają stawkę zasadniczą. Gdyby pracowali w akordzie musieliby mieć 
60% płacone. Zasadnicza stawka będzie płacona, ale nie może być niższa niż 
wynagrodzenie minimalne krajowe. Nie będą mieli premii płaconej i wysługi. Żadne 
Przedszkole nie zgłosiło, że jest na postojowym. Wszyscy są na zdalnej pracy 
ewentualnie do dyspozycji Dyrektora na placówkach: administracja i obsługa.  
W tym momencie normalne wynagrodzenia obowiązują.  
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Andrzej Matusiak 
- Chciałabym uzyskać informację na temat raportu, który powstał po strajkach 
nauczycieli.  
 
Jarosław Potępa 
 - Materiał nie został przekazany do Komisji Edukacji.  
 
Ad.5 

 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji Edukacji  
Alicja Kogut             Jarosław Potępa  
 
 
 
 
 
 


